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همیشه اینگونه نیست ...
اینجانب به نظام های آمریکایی و اروپایی اخطار می کنم که تا دیر نشده و در 

باتلاق مرگ فرونرفته اید، از خلیج فارس بیرون روید. و همیشه اینگونه نیست که 

هواپیماهای مسافربری ما توسط ناوهای جنگی شما سرنگون شود؛ که ممکن است 

فرزندان انقلاب ناوهای جنگی شما را به قعر آبهای خلیج فارس بفرستند.
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لاریجانی با بیان این که کشــورهای غربــی پس از توافق 
هســته ای نیز حاضر به پذیرش قدرت ایران نیستند و در رفع 
تحریم ها مشکل ایجاد می کنند، گفت: غربی ها در ظاهر مخالف 
اختلاف ایران و سعودی هستند اما در نهان کشورهای منطقه را 
علیه ایران تحریک و با مسئله سازی در سوریه و عراق به دنبال 

تضعیف ایران هستند.
علی لاریجانی عصر پنجشنبه در مراسم گرامیداشت شهدای هفتم 
تیر با بیان این که شهید بهشتی نقش ممتازی در تثبیت انقلاب اسلامی 
و تربیت کادر انسانی داشت، در ادامه با ابراز تأسف از منحل شدن حزب 
جمهوری اسلامی، تصریح کرد: شرایط امنیتی کنونی ایران بسیار پایدار، 
مســتحکم و متفاوت تر از اوایل انقلاب است. از درون 38 سال حوادث 
گذشــته، تنها یک خط اســتقامت قابل ردیابی است که باعث پایداری 

انقلاب شده است.
لاریجانی با اشاره به توافق هسته ای و تأثیر آن بر شرایط جدید ایران 
و منطقه، با طرح این پرســش که آیا پس از توافق هسته ای، کشورهای 
مبارزه گر و کشورهای غربی با ایران رفتار مسالمت آمیزی دارند یا صرفاً 
روش ها یا موضوعات درگیری شان را تغییر داده اند، ادامه داد: طرف های 
غربی حتی با توافق انجام شده هم حاضر به پذیرش جایگاه منطقه ای ایران 
نیستند اما تلاش می کنند در مسئله رفع تحریم ها مشکل به وجود آورند. 

وی خطاب به آمریکا و متحدان غربی اش هشدار داد: از قبل هم گفته ایم 
که مسئله هسته ای را زمانی حل می کنیم که غربی ها مسئله تحریم ها را 

کنار بگذارند، در غیر این صورت ماجرای هسته ای را کنار می گذاریم.
رئیس مجلس شورای اسلامی با یادآوری حمایت جمهوری اسلامی 
ایران از حزب الله، گفت: فشار بر حزب الله امری عادی  نیست. آنان احمق 
نیستند که نفهمند حزب الله جریان ضدتروریسم است اما به دلیل فشار 
به جمهوری اســلامی نام حزب الله را در لیست تروریست ها قرار داده اند. 
کشــورهای منطقه نیز با وجودی که رفتارهای اولیه و بدوی دارند ولی 
با آمریکا رابطه  مرید و مرادی دارند و برای ایران پرونده سازی می کنند. 

لاریجانی با بیان اینکه دیگر هدف غرب، کاهش نفوذ جمهوری اسلامی 
ایران در منطقه است، گفت: مسئله ایجاد کردن در سوریه، عراق، لبنان و 
افغانستان به دلیل مسئله سازی برای ایران است. در ادبیات سیاسی غرب 
ایجاد رقیب برای ایران قابل فهم است، اما ایران اسلامی در مسائل مهم 
منطقه ای و بین المللی دچار رقابت های کودکانه و سبک سرانه نمی شود. 
دفاع ایران از مردم فلســطین نیز وظیفه دینی و انســانی است و ما به 
حمایت هایمان از جریان های مبارز منطقه بر اساس وظیفه ادامه می دهیم.
وی با منافقانه دانستن رفتار غربی ها در روابط ایران و سعودی گفت: 
غربی ها در ظاهر مویه می کنند که چرا بین ایران و سعودی اختلاف است 
اما در خفا کشورهای منطقه را علیه ایران تحریک می کنند، به آنها سلاح 
می دهند تا هم پولشان را بگیرند و هم آنها را علیه ایران تحریک کنند.

لاریجانی با تبیین شرایط فرهنگی و اجتماعی داخلی گفت: مأموریت 
انقلاب ما هم تأسیس و تثبیت جمهوری اسلامی بود و هم تداوم و تکامل 
آن اســت. عشق به شهادت در نســل جوان، زنده بودن انقلاب را نشان 
می دهد. مجموعه شــرایط کشور نشان می دهد مشکلات اقتصادی باید 
حل شود. قدرت اقتصادی درونی موجب حل شدن مشکلات امنیتی هم 
می شــود و با بنیه اقتصادی ضعیف نمی توان شگردهای غرب در منطقه 
را شناسایی و حل کرد. باید برای خیل بیکاران و رونق اقتصادی کار کرد. 
تقویت اقتصاد مقاومتی، فهم رهبری برای حل همه مشــکلات کشور و 

تقویت جایگاه منطقه ای جمهوری اسلامی ایران دارد.
لاریجانی با تأکید بر این که امروز نیازمند فداکاری و روحیه مجاهدت 
در حوزه اقتصادی هســتیم، تصریح کرد: فشار به تولیدکننده و دریافت 
مالیات بیشــتر از آنان انقلابی گری نیســت. کارخانه دار بیمار نیســت 
کــه کارخانه خود را تعطیل کند. دولــت و بانک ها باید به تولید مجال 

نفس کشیدن بدهند، در فضای راکد نمی توان مالیات گرفت.

امــام جمعه موقت تهران با بیــان اینکه ما اجازه 
نمی دهیم مسئله فلســطین از یک مسئله اسلامی به 
یک مسئله عربی تبدیل شــود و آرمان فلسطین در 
حاشیه قرار بگیرد،  گفت: راهپیمایی روز قدس 6 مبنای 
قرآنی و روایی دارد که عبارت اســت از: ظلم ستیزی، 
یکپارچه و واحد بودن امت اسلامی، نفرت از استکبار، 
بیعت با ولایت، مصداق امر جامع و الغضب لله و تبری از 

دشمنان دین خدا.
به گزارش ایسنا، آیت الله سید احمد خاتمی در خطبه های  
نمــاز جمعه تهران با بیان اینکه ما اجازه نمی دهیم مســئله 
فلسطین از یک مسئله اسلامی به یک مسئله عربی تبدیل شود 
و آرمان فلسطین در حاشیه قرار بگیرد،  اظهار کرد: راهپیمایی 

روز قدس یک فریضه سیاسی و گام هایی دشمن ستیز است.
وی در ادامــه افزود: راهپیمایی روز قدس 6 مبنای قرآنی 
و روایی دارد که عبارت است از ظلم ستیزی، یکپارچه و واحد 
بودن امت اسلامی، نفرت از استکبار، بیعت با ولایت، مصداق 

امر جامع و الغضب لله و تبری از دشمنان دین خدا.
آیت الله خاتمی با اشــاره به اینکه به تعبیر رهبری امروز 
آمریکا طاغوت اعظم اســت، خاطرنشان کرد: اسرائیل ولیده 
نامشروع این دولت جبار است و در متن شعار مرگ بر اسرائیل، 

مرگ بر آمریکا هم قرار دارد.
وی در توضیح امر جامع، گفت: امر جامع امری است که 
حضور مسلمانان در آن ضرورت دارد، راهپیمایی روز قدس هم 
مصداق امر جامع است. به فضل خدا این راهپیمایی استخوان 

در گلوی استکبار و خار در چشم آنهاست.
آیت الله خاتمی با اشــاره به هفته قوه قضائیه، این قوه را 
بسیار تأثیرگذار دانست و خاطرنشان کرد: ضامن اجرای دو قوه 
دیگر کشور هم همین قوه قضائیه است. اگر قوه مقننه تقنین 
کند و قوه مجریه ابلاغ کند اما قوه قضائیه ضامن اجرا نباشــد 

اقدامات آن دو قوه دیگر هم بی اثر است.
امام جمعه موقت تهران در بخش دیگری از اظهارات خود با 
اشاره به جنایات آمریکا، گفت: 6 تیر سالگرد ترور رهبر انقلاب، 
7 تیــر انفجار دفتر حزب جمهوری اســلامی، 8 تیر بمباران 
شیمیایی سردشت، 11 تیر شهادت شهید صدوقی و 12 تیر 
سالروز سرنگونی هواپیمایی مسافربری ایران است. اگر ما 6 تا 
12 تیر را تابلوی حقوق بشر آمریکایی بنامیم به گزاف نگفته ایم.

ایــن عضو مجلس خبــرگان رهبری با اشــاره به قضیه 
حقوق های نجومی و تذکر رهبــری در این باره، تصریح کرد: 
مردم حکومت را با حکومت عدل علی)ع( قیاس می کنند و این 
حقوق ها با روح حکومت علی)ع(  بیگانه است. مردم حق دارند 
رنجیده باشــند. البته این حقوق بگیران را باید استثناء بدانیم 
و نه قاعده و نباید مدیران لایق و قانع را زیر ســوال ببریم. از 
سویی اصل مسأله نباید سیاسی و مایه تصفیه حساب جناحی 

شود و همچنین باید با آن مقابله زیربنایی کرد.
آیت الله خاتمــی با تأکید بر اینکه عزل چند مدیر جواب 
نمی دهد، خاطرنشــان کرد: باید منافــذ ورودی این حقوق ها 
بسته شود و دولت و مجلس در این زمینه باید همکاری داشته 
باشند. البته مسئولان عزم خود را جزم کرده اند و مقابله با این 
حقوق بگیران آغاز شــده که باید گزارش عملکرد آن به مردم 
داده شود. هم باید عاملان آن تعقیب شوند و هم واسطه هایی 

به گزارش خبرگزاری تسنیم، سردار حسین سلامی، 
جانشین فرمانده کل سپاه پاسداران در سخنرانی پیش 
از خطبه هــای نمازجمعه روز قدس با بیان اینکه امروز 
ظرفیت امحا، محو و فروپاشی رژیم صهیونیستی بیش 
از هر زمان دیگری فراهم شــده است، اظهار داشت: 
امروز بیــش از یکصد هزار موشــک از لبنان آماده 
پرواز هستند تا هر وقت دیده شود که صهیونیست ها 
براساس برآوردهای غلط به دنبال تکرار اشتباهات خود 
هستند، این موشک ها با شلیک فضا را پیموده و بر سر 
رژیم صهیونیستی فرود خواهند آمد و تحولات جدیدی 

را فراهم خواهد ساخت.
وی افزود: اما همه ماجرا فقط به همین یکصد هزار موشک 
خلاصه نشده، در سرتاسر سرزمین های اشغالی از کرانه باختری 
تا نوار غزه و شمال فلسطین و حیفا و تل آویو و هر نقطه دیگری 
از فلسطین اشغالی تحت هدف ده ها هزار موشک تخریب گر با 
برد بلند خواهند بود که در اقصی نقاط اسلام مستقر شدند و 
منتظر دستور هستند تا یک نقطه سیاه از جغرافیای سیاسی 

را برای همیشه محو کنند.
جانشــین فرمانــده کل ســپاه پاســداران بــا بیــان 
اینکه رژیم صهیونیستی نیز فاقد عمق راهبردی دفاعی است و 
این از بزرگ ترین آسیب های این رژیم منحوس و جعلی است، 
بیان داشت: عمق زمینی رژیم صهیونیستی در حد 14 الی 24 

آیت الله خاتمی:

 اجازه نمی دهیم آرمان فلسطین در حاشیه قرار بگیرد

سردار سلامی مطرح کرد

ده ها هزار موشک برد بلند از نقاط مختلف جهان اسلام آماده نابودی اسرائیل

کیلومتر است و با یک هجوم از زمین کمرشان خواهد شکست و 
اگر صهیونیست ها دست به خطا بزنند تمام سرزمین های اشغال 
شده توسط مجاهدان ایثارگر و فداکار آماده حمله خواهد بود و 
انشاءالله این سرزمین ها آزاد خواهد شد و این واقعیت جدیداً 
شکل گرفته است. سردار سلامی با بیان اینکه رژیم صهیونیستی 
و دیگر رژیم های حاکم ظالم بر بلاد اسلامی بدانند که تکیه آنها 
بر قدرت نظامی آمریکا پوچ و بی فایده است، خاطرنشان کرد: 
این رژیم ها بدانند که فصل توانایی آمریکا برای بقای رژیم های 
منفور خاتمه یافته که اگر چنین نبود آمریکا باید می توانست 
از شــاه ایران، فرعون مصر، رهبران لیبی و دیگر کشــورهای 
حامی حمایت کند. آمریکا امروز در بحران سرگردانی و عجز 
استراتژیک گرفتار است که توانایی حفظ منافع راهبردی خود 

در منطقه را از دست داده است، توطئه و برنامه ریزی آنان در 
سوریه با شکست مواجه شده است.

وی در بخش دیگری از سخنانش با مورد توجه قرار دادن 
جنایت های رژیم آل سعود در یمن، اظهار داشت: رژیم آل سعود 
بداند اگرچــه مردم بی گناه یمن را در ماه مبارک رمضان زیر 
آوارها دفن می کند و با ایجاد توطئه ها و تفرقه ها ملت بی گناه 
سوریه و عراق را آواره می کند، نمی تواند با ظلم حکومت کند. 
ظلم در هیچ نقطه ای پایدار نیست و این رژیم با ظلم نمی تواند 

اشتهای خود را ارضاء کند.
جانشین فرمانده کل سپاه پاسداران با اشاره به درگیری های 
اخیر سپاه پاسداران با برخی گروهک های منافقین ضدانقلاب، 
گفت: برخــی رژیم های منطقه می خواســتند حفره امنیتی 
کوچکی در کشــور بوجود بیاورند اما با واکنشی قاطع مواجه 
شــدند، به مسئولین مستقر در شــمال عراق می گویم که به 
تعهدات خود پایبند باشــند که اگر از هر ســمتی جمهوری 
اسلامی ایران با تهدید مواجه شود در هر نقطه ای که باشد ما 
آن تهدید را ویران خواهیم کرد. به این رژیم های ظالم هشدار 
می دهــم که بازی کودکانه با دم شــیر را کنار بگذارند. اینجا 
ایران اســت سرزمین مردانی که قدرتمندترین استخوان ها را 
شکســته اند، صبح پیروزی نزدیک است و با همت ملت ایران 
تحت هدایت های رهبری اسلام قله های پیشرفت امنیت و اقتدار 

را در سرزمین های جهان اسلام فتح خواهیم کرد.

که موجب شده اند این افراد در این پست ها قرار بگیرند.
امــام جمعه موقت تهران همچنین با اشــاره به حوادث 
تروریستی اخیر ترکیه، گفت: ما بارها به برخی از این کشورها 
که حامی داعش هستند هشدار داده ایم که این ماری که شما 
پــرورش داده اید خودتان را می گــزد. ترکیه نفت را از داعش 
می خرد و برای آنها بازارچه محلی درست کرده است. ما از کشته 
شدن هیچ انسانی خوشحال نیستیم ولی به مسئولان ترکیه ای 
می گوییم شما باید بیدار شوید زیرا خودکرده را تدبیر نیست. 

همین حالا هم دیر نشده و دست از حمایت داعش بردارید.
وی در ادامــه با بیان اینکه عربســتان و بحرین در حال 
اجرای مأموریت از سوی صهیونیست ها هستند، گفت: عربستان 
وحشــیانه مردم یمن را بمباران کرده و مردم ما را هم از حج 
محروم می کند. آنها لیاقت اداره حرمین شــریفین را ندارند و 

مناسک حج باید از زیر سلطه این جنایتکاران خارج شود.
آیــت الله خاتمی همچنین افزود: بحریــن به یک زندان 
برای شهروندان بحرینی تبدیل شده است. آخرین اقدام حکام 

بحرینی سلب تابعیت از شیخ عیسی قاسم بوده که متولد بحرین 
است و اصالتی بحرینی دارد. در حالی که حکام بحرینی اصالتاً 
عربســتانی هستند و با کمک انگلیسی ها بر گرده مردم سوار 
شــدند. باید از این حکام سلب تابعیت شود نه از شیخ عیسی 
قاســم. امام جمعه موقت تهران در پایان، گفت: گوش حکام 
بحرینی به این حرف ها بدهکار نیست بنابراین، سرنوشت آنها 
همان سرنوشت شاه ایران است. شاهی که با مردم خود اینگونه 

رفتار کند به زودی ساقط می شود.

رئیس جمهور در ضیافت افطار با اهالی فرهنگ و هنر 
بر نقش هنرمندان در مقابله با ایران هراسی و ارائه چهره 

واقعی ایران اسلامی به جهان تاکید کرد.
حسن روحانی پنجشنبه شب و در ضیافت افطار با اهالی 
فرهنگ و هنر اظهار داشــت: اگر می خواهیم در جهان امروز 
قدرتمان را در برابر قدرت های دیگر به رخ بکشــانیم، بخش 

بزرگی از این قدرت در حوزه فرهنگ و هنر است.
رئیس جمهــوری با تاکید بر نقــش هنرمندان در مقابله 
با ایران هراســی و ارائه چهره واقعی ایران اســلامی به جهان 
گفت: برخی تلاش دارند جهان را از ایران و ایرانیان بترسانند 
و قدرت نرمی کــه می تواند با این توطئه مقابله کند و چهره 
واقعی ایران متمدن را  به جهان ارائه نماید، بی تردید اصحاب 

فرهنگ و هنر هستند.
روحانی با اشــاره به جایگاه ویژه ایران در طول تاریخ و به 
عنوان نخستین کشور منطقه که قانون، عدالتخانه  و مجلس  
داشته و برای استقلال و آزادی انقلاب کرده است، گفت: اینکه 
موســیقی هنرمند ایرانی در سالن های بزرگ موسیقی جهان 
شنیده شــود و اینکه فیلم های ایران در عرصه جهانی مطرح 
شــوند، افتخاری برای ایران و ایرانی است و معلوم نیست چرا 
برخی از این موضوع خرســند نیستند. همه ما ایرانیان امروز 
اهداف، آرزوها و مشکلات مشترک داریم که برای تحقق اهداف 

و آرزوها و رفع مشکلات، باید دست به دست هم دهیم.
وی با بیان اینکه نماینــدگان بزرگ ملت ایران در طول 
ســالیان گذشته نشان دادند که مشــکلات قابل حل و فصل 

روحانی در ضیافت افطار با اهالی فرهنگ و هنر مطرح کرد

هنرمندان با قدرت نرم چهره واقعی ایران را به جهان نشان دهند

است، گفت: ما می توانیم مشکلات پیچیده را در سطح جهانی 
حل و فصل کنیم و به دنیا بگوییم که ایران هراسی نابجا بوده 

و تعامل با ایران به نفع منطقه وجهان است.
به گزارش فارس، روحانی تاکید کرد: هنرمندان می توانند 
بهترین یاور ملت در این مســیر باشند تا واقعیت های تمدنی 
ایــن ملت را به جهانیان به خوبی معرفی کنند. پس باید این 
قدرت بزرگ نرم را پاس بداریم و از هنرمندانمان حمایت کنیم.
رئیس جمهــوری با بیان اینکه همه توان ها و قدرت ها در 
قدرت مجریه جمع نیســت اما قدرت مجریه با همه توانی که 
در اختیار دارد پشتیبان اصحاب فرهنگ و هنر بوده و خواهد 
ماند، تصریح کرد: امروز مشکلاتی در این کشور داریم که تنها  
در کنار یکدیگر با وحدت و اتحاد بیشتر می توان این مشکلات 

را حل و فصل کرد.
روحانی با اشــاره به اینکه اکنــون جامعه ایران در زمینه 
اخلاق، وحدت، مهربانی، نزدیکی و فاصله گرفتن از افراط ها و 
خشونت ها نیازمند به فعالیت فرهنگی و هنری است، خاطرنشان 
ســاخت: امروز هنرمنــدان به خوبی می توانند آســیب های 
اجتماعــی را کم کنند و جوان های ایرانی را در مســیر نجات 

کشور قرار بدهند.
رئیس جمهوری با تأکید بر اینکه افتخار همه ما این است 
که ایرانی ســربلند داشته باشیم و ســربلندی ایران در سایه 
توســعه، اشتغال و تعامل با سایر کشــورها امکان پذیر است، 
گفت: حتی پیشــرفت فرهنگ و هنر هم در ســایه تعامل با 
جهان بهتر امکان پذیر اســت. برای اینکه به اهدافمان برسیم، 

باید فاصله ها را کم کنیم.
روحانــی افزود: اختلاف نظر و ســلیقه در یک کشــور 
80میلیونــی با قومیت ها، افکار، ایده هــا، احزاب و جناح های 
مختلف طبیعی اســت اما مهم این اســت که تلاش کنیم در 

برخورد با یکدیگر اعمال سلیقه نکنیم.
رئیس جمهــوری با تأکید بر اینکه قانون باید در کشــور 
معیار باشد، افزود: اگر معیار، قانون باشد و سلیقه ها در زندگی 
و کیفیت کار یکدیگر مداخله نکنند، آنگاه می توانیم هنر خلاق 

داشته باشیم.
روحانــی با بیان اینکه هنر خلاق با آزادی و امنیت کامل 
امکان پذیر اســت، ادامه داد: با دســت لرزان نمی توان نقاشی 
خوب و همچنین با دل ترســان نمی تــوان کار هنری بزرگ 

تحویل جامعه داد.
وی با تأکید بر اینکه امروز باید زمینه را برای فضای مناسب 
تبلور آثار هنری آماده بکنیم، اظهار داشت: همه تلاش دولت این 
است که این فضای مناسب را برای هنرمندان جامعه به وجود 
آورد و این دولت تنها به فکر سیاست خارجی و یا اقتصاد نیست. 
دولت تدبیر و امید به فکر خواست مردم است که خواست مردم، 

تنها اقتصاد، سیاست نیست، بلکه هنر و فرهنگ هم هست.
رئیس جمهوری با اشاره به اینکه همه باید در کنار یکدیگر 
ملت بزرگ و پرآوازه ایران  را یاری و از مشــکلات عبور کنیم، 
خاطر نشــان ساخت: تنگ نظری در هر جامعه ای وجود دارد، 
اما نباید از تنگ نظران بهراسیم و باید به راه خود ادامه دهیم 

چرا که ملت ما پشتیبان و طرفدار سعه صدر است.

وزیر خارجه آمریکا در اظهارنظری گستاخانه با اشاره 
به اینکه نظر واشنگتن نسبت به ایرانِ حامی تروریسم 
عوض نشــده تاکید کرد: در عین حال، ما می خواهیم 
کارمــان را با فکر پیش ببریم و تجارت یکی از بهترین 
راه های ایجاد منافع اســت و اگر شما خواهان باشید، 

وسیله ای است برای ایجاد تغییر.
»جان کری« وزیر خارجه آمریکا در مصاحبه ای به نحوه 
اســتفاده از تجــارت برای ایجاد تغییرات دلخــواه در ایران و 

انگیزه های مالی پشت مذاکرات ایران و 1+5 پرداخته است.
بر اســاس گزارش واشنگتن فری بیکن، کری در پاسخ به 
سؤالی مبنی بر نحوه چشم پوشی آمریکا از حمایت های ایران 
از گروه های تروریســتی و اجازه بــه بوئینگ برای فروش 25 
میلیارد دلار هواپیما به این کشــور گفت: سؤال خوبی است؛ 
در نوع نگاه من و رئیس جمهور )اوباما( نسبت به ایران، تفاوتی 

ایجاد نشده است.
وی سپس به ارزیابی خود از فضای داخل ایران پرداخت 
و گفت: حدود 60 درصد مردم ایران زیر سی سال سن دارند؛ 
کسانی که به تهران رفته اند می گویند این شهر جایی است که 
جوانانش در کافه می نشینند و درباره آینده صحبت می کنند، 
آنها در کشورهای خارجی تحصیل کرده اند و به دنبال )ساختن( 

شهری جدید هستند.«
بــه گزارش فارس، وزیر خارجــه آمریکا در ادامه به اصل 
موضوع صــدور مجوز فروش بوئینگ پرداخت و پس از اینکه 
مجدداً ادعاهای حمایت از ایران را مطرح کرد، گفت: ما مطمئناً 
روی این موضوع متمرکــز خواهیم ماند اما در عین حال، ما 
می خواهیم کارمان را با فکر پیش ببریم و تجارت یکی از بهترین 
راه های ایجاد منافع است و اگر شما خواهان باشید، وسیله ای 

است برای ایجاد تغییر.
وزیر امور خارجه آمریکا که نقش فعالی در انعقاد توافق وین 
داشت و با پای شکسته، چند 10 روز در وین ماند تا ایران و 5+1 
به نقطه مشترک برسند، در ادامه به نتیجه دلخواه کشورش از 

ایــن مذاکرات پرداخت و گفت: »فکر می کنم قاعدتاً بی معنی 
بود که ایالات متحده آمریکا برای صدور مجوز برداشته شدن 
تحریم های ایران، مذاکره کند و دیگر کشــورها مانند فرانسه، 
با عجله ایرباس هایشــان را به قیمت )زحمات( دولت آمریکا، 

بوئینگ و کارگران آمریکایی )به ایران( بفروشند«.
چند مــاه پس از توافق هســته ای، »حســن روحانی« 
رئیس جمهور اسلامی ایران در سفری که برخی غربی ها آن را 
خرید بزرگ نامیدند به ایتالیا و فرانســه رفت. در این سفر بنا 

شد ایران 118 فروند ایرباس بخرد.
بنا شــده بود تا آخر سال 94 هم حداقل چند هواپیمای 
آماده وارد ایران شــود تا مشخص شــود که قرارداد جدی و 
بی مشــکل بوده ولی چنین نشــد و خریدارهــای دولتی هم 

واکنشی نشان ندادند.
بعدهــا ایرباس اعلام کرد که برای دریافت پول هواپیماها 
با توجه به تحریم دلار برای ایران، مشکل دارد و علاوه بر آن، 
برخی قطعات ایرباس، آمریکایی است و برای سوار کردن آنها 
روی هواپیماهــای راهی ایران، مجوز مــوردی دولت آمریکا 

لازم است.
 رئیس سیا: انتظار ایرانی ها 

از گشایش سریع برجام، بالاست! 
در همین حال، »جان برنان« رئیس  ســازمان ســیا، روز 
چهارشنبه در نشستی در اندیشــکده شورای روابط خارجی 

درباره مسائل مختلف مرتبط با ایران اظهار نظر کرد.
برنان ادعاهای قبلی درباره ایران را تکرار کرد و گفت: ایران 
هنوز توســط دولت آمریکا، به خاطر کارهایی که انجام داده، 
حامی اصلی تروریسم دولتی شناسایی می شود، بنابراین آنها، 
هم بخشی از مشکل هستند و هم من امیدوارم با افزایش نفوذ 
و قدرت  گیــری برخی از عناصر مدرن تر در داخل دولت ایران 
و )دولت( رئیس جمهور روحانی، شاهد این باشیم که ایران به 
سمت پیوستن دوباره به جامعه ملل حرکت کند و به وظایف 

و تعهداتش عمل کند.

وی در ادامه با اشــاره به حمایت ایران از حزب الله لبنان 
و کتائــب حزب الله در عــراق گفت که ایران بــه حمایت از 

»سازمان های تروریستی« ادامه می دهد.
در ادامه نشست، یک خبرنگار با اشاره به مشکلات بانکی 
پیش روی شرکت های بین المللی برای سرمایه گذاری در ایران 
پس از اجرایی شدن برجام پرسید که آیا به نظر برنان »گروه های 
میانه رو« در ایران تا زمان محقق شــدن منافع اقتصادی، دوام 

خواهند آورد یا خیر؟
رئیس سازمان سیا گفت: »ما در حال گذراندن یک دوره 
انتقالی هستیم، انتقال از دوره ای که ایران در بسیاری از عرصه ها 
تحت تحریم بود و بســیاری از شرکت ها به این چارچوب که 
از تعامــل با ایران اجتناب کنند، عادت کردند. اکنون ما داریم 
وارد فضای جدیدی می شــویم مبنی بر اینکه انجام چه کاری 

تحت برجام مجاز است«.
برنان ســپس گفت: »آیا من فکر می کنم که میانه روها 
تا زمانی که این اتفاق بیفتد، دوام خواهند آورد؟ حتما. من 
فکــر می کنم که انتظارات برخی در داخل ایران، از هنگامی 
که توافق امضا شــد، مبنی بــر اینکه رفع فوری تحریم ها و 
گشایش فوری ناشی از آن اتفاق خواهد افتاد، بسیار بالا بود. 
برخی از اینها محقق شــده اند، اما من فکر می کنم کارهای 
زیادی بودند که دولت ایــران باید انجام می داد و به برخی 
از موضوعات ســاختاری، راهبردی و کلان اقتصادی توجه 
می کرد. بنابراین، ظاهر شدن این اثرات برای مردم ایران، به 
مرور زمان اتفاق خواهد افتاد و ما بســیار امیدواریم که این 
اثرات - که راهی برای اعتبار بخشیدن به مسیری هستند که 
رئیس جمهور روحانی و دیگران در ایران طی می کنند - دیر 

یا زود احساس می شوند.
وی همچنیــن تأکید کــرد: »یکبار دیگــر بگویم، این 
زمان بر خواهد بود. برخی ممکن اســت به این خاطر احساس 
سرخوردگی کنند، اما من می دانم که دولت ما در تلاش است 

تا تعهدات برجام را محقق کند، اما این، زمان بر است«.

ادامه مواضع گستاخانه آمریکا

جان کری: نظر واشنگتن درباره ایران حامی تروریسم عوض نشده
تجارت بهترین اهرم تغییر در ایران است

قم- خبرنگار کیهان:
امام جمعه قم گفت:  روز قدس در گام اول رؤیای نیل تا فرات را 

بر باد داد و در نهایت به نابودی اسرائیل منجر خواهد شد.
آیت الله سیدهاشم حسینی بوشهری در خطبه های نمازجمعه قم افزود: 
رژیم صهیونیستی که پیش از پیروزی انقلاب اسلامی ایران در منطقه غرب 
آسیا ترک تازی می کرد بعد از بنیانگذاری روز قدس روز به روز در لاک خود 
فرو رفته است. وی اظهار داشت:  این رژیم که هر وقت اراده می کرد بخشی از 
سرزمین های کشورهای عربی را اشغال می کرد امروز از ترس نابودی جرئت 

ندارد کوچک ترین اقدامی علیه کشورهای منطقه بکند.
خطیب جمعه قم در ادامه با انتقاد شدید از اعلام علنی رابطه کشورهای 
اسلامی از جمله ترکیه و عربستان با رژیم صهیونیستی گفت: این اقدامات 
دشمنان امت اسلام را شــاد می کند، البته به امت اسلام ثابت می شود که 
ایران اسلامی با وجود برخی تهمت های ناروا مبنی بر شیعه گرایی اما حامی 

قاطع مردم مظلوم فلسطین فارغ از مذهب آنها است.
وی با اشاره به سخن رهبر معظم انقلاب خطاب به خالد مشعل مسئول 
سیاسی حماس فرمودند:  »اگر رهبران فلسطین دست از مبارزه با اسرائیل 
بکشند، ملت ما دست از جهاد با غاصبان فلسطین برنخواهد داشت.« گفت: 
این ســخن رهبری نه تاکتیک بلکه حرف دل ملت مســلمان ایران و پیش 

از آن مورد تاکید اسلام و انقلاب اسلامی ایران و امام خمینی بوده است.

رئیس مجلس:

اگر غرب تحریم ها را کنار نگذارد
توافق را کنار می گذاریم

مراسم ختم مرحوم علی دادمان عصر پنجشنبه در 
مسجدالرسول)ص( سعادت آباد برگزار شد.

در این مراســم که علاوه بر مردم شخصیت هایی همچون 
عارف، فانی، نیکزاد، چیت چیان، سیدرضا اکرمی، سعیدی کیا، 
حداد عــادل، محمد شــریعتمداری، طلایــی، حجتی، فتاح، 
دانش جعفری، ضرغامی، شمخانی، صفارهرندی، محسن رضایی، 
دعایی، ربیعی، محمود احمدی نژاد، شهیدی محلاتی، بذرباش، 
حسین شریعتمداری، ســیدعلی خمینی، سید محمود علوی، 
کمال خرازی و شــخصیت های کشوری و لشگری دیگر حضور 

داشتند، حجت الاسلام ابوترابی فرد به سخنرانی پرداخت.
مرحوم علی دادمان فرزند شــهید دادمان وزیر راه و ترابری 
دولت هفتم روز دوشنبه بر اثر بیماری سرطان دار فانی را وداع 

گفت.
توضیح شمخانی درباره ترور بیولوژیک

 فرزند شهید دادمان 
دبیر شــورای عالی امنیت ملی در حاشــیه راهپیمایی روز 
جهانی قدس در پاسخ به سوالی درباره مطرح شدن موضوع ترور 
بیولوژیــک علی دادمان، گفت: تصور می کنم این یک حدس و 
گمان است و موضوعی نیست که خبری، رسانه ای یا تبلیغاتی 

باشد، باید به این مسئله رسیدگی شود.
علی شــمخانی افزود: البته ما از قبل هم مواردی داشته ایم، 
گزارش هایی درباره برخی افراد دیگر داشته ایم، بنده از چهارشنبه 
تیمی را تشکیل دادم که به این موضوع رسیدگی و بررسی کنند 

موارد قبلی چه بوده است.
شــمخانی تأکید کرد: بعضی موارد قبلا رســیدگی شده و 
حتی یک دســتگاه امنیتی در یک مورد مربوط به خود به این 
مسئله رسیدگی کرده ولی به نتیجه منفی رسیده است بنابراین 
اینگونه نیســت که همین الان بتوانیم در این  مورد اظهارنظر 
کنیم. باید بررسی دقیقی انجام شود که کی، کجا و چگونه این 

حادثه رخ داده است.
وی ادامه داد: ســوالات فراوانی در این زمینه وجود دارد که 

به راحتی نمی توان به آنها پاسخ داد.
به گزارش باشگاه خبرنگاران جوان، دبیر شورای عالی امنیت 
ملی خاطرنشــان کرد: اگر بنده تا پایان بررسی این موضوع در 
شورای عالی امنیت ملی حضور داشتم حتما گزارش این مسئله 
را به مردم می دهم البته رسیدگی به این موضوع طول می کشد 
چرا که مسئله راحت الوصولی نیست و به تحقیقات اطلاعاتی و 

اقدامات طبی نیاز دارد، اصل بر این است که بعید بدانیم.
گفتنی است، مرحوم علی دادمان که از فعالان و جهادگران 
بسیج دانشجویی و از نیروهای سپاه قدس بود و در ماموریت های 
مختلفی شرکت کرده بود، طی یک سفر کاری به مالزی دستگیر 
و تحویل نیروهای آمریکایی می شود و مدت یک ماه توسط آنها 
نگهــداری و مورد بازجویی قرار می گیرد. بنابر اظهارات مرحوم 
دادمان در این مدت مواد نامعلومی به بدن وی تزریق شده بود. 
نحوه و شــدت بیماری مرحوم دادمان به گونه ای بود که برخی 
نظرات در مورد اینکه وی مورد حمله  بیوتروریسمی قرار گرفته 

است مطرح است.

مراسم ختم مرحوم علی دادمان برگزار شد

تشییع پیکر 3 شهید در اسلامشهر
 کرج و سراب

پیکرهای مطهر 3 شهید بر روی دستان مردم سه  شهر کشور 
تشییع و به خاک سپرده شد.

به گزارش خبرگزاری ها، پیکر داوود رضایی شهید مدافع حرم دیروز پس 
از برگــزاری راهپیمایی روز جهانی قدس و اقامه نماز جمعه با حضور مردم 
شهرســتان اسلامشهر تشییع و در گلزار شهدای آستان امامزاده عقیل)ع( 

این شهرستان بخاک سپرده شد.
این شهید که از اتباع افغانستان و ساکن اسلامشهر به شمار می رفت اوائل 
ماه مبارک رمضان در منطقه خان طومان سوریه به شهادت رسید. شهروندان 
کرج نیز ظهر پنجشنبه پیکر شهید حکیم عزیزی را در شهر خود تشییع و آن 
را در امامزاده عبدالله کرج به خاک سپردند. این شهید از لشکر فاطمیون بود 
که در نبرد با گروه های تروریستی تکفیری به شهادت رسید. همچنین پیکر 
ستوان یکم فتح الله ملازاده شهید نیروی انتظامی پنجشنبه بر روی دستان 

شهروندان سرابی تشییع و در گلزار شهدای سراب به خاک سپرده شد.
شهید ملازاده 23 ساله از اهالی شهرستان سراب است که چندی قبل در 
منطقه سردشت در جریان درگیری با اشرار و قاچاقچیان به شهادت رسید.

سیدحسن نصرالله:
خفت برخی سران عرب به جایی رسیده که

در کنفرانس هرتزلیا شرکت می کنند
دبیرکل حزب الله لبنان طی ســخنانی به مناسبت روز جهانی قدس، 
اظهار داشت، خفت برخی کشورهای عربی به جایی رسید که در کنفرانس 

صهیونیستی »هرتزلیا« هم شرکت می کنند.
به گزارش خبرگزاری فارس، »سیدحســن نصرالله« عصر دیروز که به مناسبت 
روز جهانی قدس برای مردم لبنان و مسلمانان جهان سخن می گفت، با ابراز تأسف 
نســبت به حضور برخی شخصیت های عربی در کنفرانس صهیونیستی هرتزلیا که 
اخیرا برگزار شــد، اظهار داشــت: خفت برخی کشورهای عربی به جایی رسیده که 
می روند در کنفرانس هرتزلیا شــرکت می کنند، و حتی زینت المجالس هرتزلیا هم 

نماینده معارضان سوریه بود.
نصرالله گفت: در این کنفرانس در ســال 2011 گفته شده بود که اسرائیل در 
وضعیت خطرناک به سر می برد اما الان می بینیم که وضعیت تغییر کرده و ارتش های 
عربی در ســوریه و عراق و مصر دچار فرسایش شده اند و این وضعیت جوامع عربی 
است. اسرائیل می گوید که باید با تروریسم مقابله کند، حال آنکه در جولان اشغالی 

سوریه گروه های تروریستی النصره و غیره را حمایت می کند.
وی افزود: در کنفرانس امســال هرتزلیــا تمرکز بر روی لبنان و حزب الله بود... 
دوســت دارم به اسرائیلی ها بگویم که چیز جدیدی بیان نکردند و آنچه جدید بود 

این بود که گفتند نابود می کنیم.
اسرائیلی ها در این کنفرانس اعلام کردند که می کشیم، خب این کار شماست!  

گفتند نابود می کنیم، خب شما اساسا براساس تخریب و ویرانگری بنا شده اید.
امروز باید به اسرائیل اعلام کنیم که اولین گروه عربی که با اسرائیل می جنگد 
و حجم عظیمی از اطلاعات درخصوص دشــمن دارد، مقاومت است. اسرائیل چیز 
جدیدی در این کنفرانس اعلام نکرد، اما باید بداند که مقاومت که در جنگ 2006 

دشمن را غافلگیر کرد، باز هم قادر است این کار را بکند.
نصرالله ســپس، به تیراندازی و انفجارهای اخیر در فرودگاه اســلامبول که 44 
کشته برجای گذاشت اشاره کرد و اظهار داشت: چند روز پیش هم در ترکیه شاهد 
انفجار در فرودگاه »آتاتورک«  اســلامبول بودیم که داعش انجام داد. چرا می گویم 
داعش، چون رئیس جمهورشان گفت که داعش بود و هویتشان را اعلام کردند... ما 
می دانیم که انفجار در فرودگاه ترکیه و از حیث اقتصادی یعنی چه. به ما بگویید که 

چرا عناصر داعش فرودگاه اسلامبول را هدف گرفتند؟
با اینکه ما می دانیم که ترکیه به سوریه نیرو اعزام نکرده، اما می دانیم که از حیث 
سیاســی حمایت کرده و مرزهایش را باز کرده و سلاح داده و بیمارستان در اختیار 
تروریست ها قرار داده. هر کاری که ترکیه ممکن بوده برای داعش بکند، کرده است. 
پــس چرا چنین انفجاری را داعش در ترکیه انجــام داد؟ چرا؟ می دانید برای چه؟ 

مشکل در عقاید داعش است که النصره هم، همین عقاید را دارد.
داعش معتقد است که اردوغان و دولت ترکیه و مردمش و ارتش آن و حتی مردم 
که در انتخابات شرکت کردند، کافر هستند. این فرهنگشان است.   این اقداماتشان 

نتیجه فرهنگ [وهابی] است.
نصرالله بــه اقدام امام خمینی)ره( که یک روز مســتقل را برای احیای آرمان 
فلســطین تحت عنوان »روزقدس« اعلام کرده اشاره کرد و گفت:  حق روشنی که 
مردم فلســطین دارند، این است که فلسطین از بحر تا نهر غصب شده است و گذر 
زمان ســرزمین سرقت شده را به ملکیت اشغالگر در نخواهد آورد. اسرائیل رژیمی 
دزد و تاراج کننده است و همه اقداماتش را با تروریسم پیش برده و نمی توان هیچ گاه 

آن را به رسمیت شناخت.
وی تصریح کرد: سرزمین فلسطین به مردمش برخواهد گشت. هر سخنی غیر 

از بازگشت حق مردم فلسطین، نادیده گرفتن ارزش های انسانی و اخلاقی است.
در شدیدترین اوضاع، گاهی مردم و کشوری احساس ضعف می کند. گاهی این 
ضعف دلیلی می شود برای عدم عزیمت به جنگ، اما این ضعف دلیل نمی شود که 
دشمن را پذیرفت و آن را به رسمیت شناخت تا جایی که سبب عادی سازی روابط با 
آن شود. بدتر از این، گاهی برخی علاوه بر عادی سازی، به همدستی با رژیم اسرائیل 
می رسند. اکنون متأسفانه برخی کشورهای عربی در حال همدستی با اسرائیل هستند.
وی تأکید کرد که برای مبارزه با اسرائیل باید صبر طولانی پیشه کرد. بنگرید 
که مذاکرات طولانی با اسرائیل به کجا رسیده است. محاصره مردم فلسطین و ازدیاد 
فشار بر آنان. نصرالله اظهار داشت: آنچه امروز می خواهیم در روز قدس از آن سخن 
بگوییم، این است که مردم امروز همان مردم هستند. طی سال های اخیر اتفاقی که 
افتاده است، بارز شدن محور مقاومت است که ستون آن ایران و سوریه هستند... و 
گزینه مقاومت دستاوردهای ملموس مهمی به دست آورده است. در اوج پیروزی های 
محور مقاومت و اراده و حمایت امت اســلامی از جنبش های مقاومت و در ســایه 
تحولاتی که در منطقه افتاده است، برخی آمده اند تا این طرح مقاومت را ساقط کنند.
ایــن کار را از چند طریق انجام می دهند که یکی از این راه ها، ایجاد اختلافات 
داخلی و مذهبی و خلق مشکلات از طریق بسیج اموال و ابزارهاست تا جنبش ها و 

فرهنگ مقاومت در سطح منطقه نابود شود.
دبیر کل حزب الله در ادامه به اقدامات برخی طرف ها در منطقه اشاره کرد که با 
سران اسرائیلی دیدار می کنند و گفت: همین خاندان هایی که طی سال های متمادی 
حکومت کرده اند، برای حفظ تاج و تخت خود، درها را مقابل اسرائیل باز کرده اند و 

همه امکانات خود را علیه مقاومت به کار گرفته اند تا تخت و تاجشان حفظ شود.
اینها اصلاً اجازه مبارزه با اسرائیل را نمی دهند و امید مردم برای مبارزه با اسرائیل 
را نامید می کنند و این کار را با بهانه های مختلف انجام می داده اند و اکنون هم انجام 
می دهند. وی گفت: پیامی که امروز می خواهم اعلام کنم، این است که همه ادوات و 
خدم و حشم آمریکا در منطقه خوب بدانند که باید از اینکه مردم و امت ما فلسطین 
را فراموش کنند، باید نا امید شــوند. هر کاری کنید مردم فراموش نمی کنند. یمن 
را ببینید که به اســم اسلام و حتی به اسم اهل سنت و به اسم حرمین شریفین از 
یک سال و اندی پیش هدف شدیدترین حملات و جنگ است، فلسطین را فراموش 
نکردند. آیا امروز به خیابان ها آمده اند و گفته اند که اسلام را فراموش کردیم؟ فلسطین 
را فراموش کردیم؟ خیر... ببینید که امروز به خیابان ها آمدند و گفتند که فلسطین 
را فراموش نمی کنیم. وی افزود: بحرین را ببینید که همین وضعیت اســت. نیجریه 
را ببینید که ارتش این کشور 1000 انسان را کشته و رهبر مردم، شیخ »زکزاکی« 
را بازداشــت کرده است، اما امروز مردم نیجریه به خیابان ها آمدند و علیه اسرائیل 
شعار دادند. همان شعارهایی که در یمن، ایران و بحرین و لبنان داده شد. [آمریکا 
بداند] با درگیری های مذهبی، اختلاف افکنی نمی تواند به اسرائیل کمک کند که بر 

این سرزمین مقدس مسلط شود.
امام جمعه قم:

روز قدس سرانجام به نابودی اسرائیل 
منجر خواهد شد
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